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استقبال مدیریت استان از حضور 
سرمایه گذاران داخلی و خارجی

قم - استاندار با اشاره به لزوم تسریع در رفع موانع حضور 
سرمایه گذاران گفت : مدیریت استان از حضور سرمایه گذاران 

داخلی و خارجی در مسیر توسعه استان استقبال می کند.
بـه گـزارش روابـط عمومـی اسـتانداری قـم دکتـر بهـرام 
سرمسـت اسـتاندار قم در نشسـت با سـرمایه گـذار خارجی، با 
اشـاره بـه لزوم توسـعه واحد هـای تولیـدی و افزایش اشـتغال 
بومـی در قـم، اظهـار کـرد: در سـال جهـش تولیـد اهتمـام 
مدیریـت اسـتان را بـر حمایـت و تسـهیل فرآیندهـای اجرایی 
لازم جهـت سـرمایه گـذاری در طرح های توسـعه محور عنوان 
کـرد و بر لزوم مشـارکت و همراهی جدی دسـتگاههای متولی 
تاکید نمود. سرمسـت تعامل و تسـهیل حضور سـرمایه گذاران 
خارجـی را مبنـای توسـعه اقتصادی در اسـتان خوانـد و افزود : 
تحقـق شـعار جهش تولیـد بدون مشـارکت تولید کننـدگان و 
سـرمایه گـذاران بخش خصوصی امکان پذیـر نخواهد بود. مقام 
عالی دولت در اسـتان بر پیگیری و تسـهیل شرایط و تسریع در 
رفـع موانع از سـوی شـرکت شـهرک های صنعتـی تاکید کرد.

آیین تکریم و معارفه مدیر کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان گیلان

رشت - علی حیدری:  مراسم تکریم و معارفه مدير كل 
راهداری و حمل و نقل و جاده ای استان گیلان با حضور 
عبدالهاشم حسن نیا، معاون وزير راه و شهرسازي و رییس 
سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور در جلسه 

شورای اداری اداره کل این استان ، برگزار شد.
بـه گـزارش روابط عمومی سـازمان راهـداری و حمل و نقل 
جاده ای ، عبدالهاشـم حسـن نیا، معاون وزیر راه و شهرسـازي  
و رییـس  ايـن سـازمان  در ایـن مراسـم اظهار داشـت : اسـتان 
گیـان به دلیل دارا بودن شـرايط منحصـر به فرد حمل و نقلي 
ازجملـه وجـود مـرز زميني و دريايـي یکی از اسـتان های مهم 
حمـل و نقلـی کشـور در حوزه های حمـل و نقل کالا، مسـافر 
و نیـز  در حـوزه ترانزیـت و حمـل و نقل بین المللی می باشـد.

رییس سـازمان راهداری وحمل و نقل جاده ای با اشـاره به 
اینکـه دریـای خزر و خلیج فارس دو پتانسـیل بـزرگ در حمل 
و نقـل کشـور محسـوب مـی شـوند، بیان کـرد : دو بنـدر مهم 
امیـر آبـاد و بندر انزلـی در دریای خزر وجـود دارند که تخلیه و 
بارگیـری در ایـن بنـادر صورت گرفته و حلقـه اتصال به جنوب 
کشـور محسـوب مـی شـوند. وی در ادامـه افـزود: جـاده هـای 
اسـتان گیـان از نظـر وضعیت حمـل و نقلی از شـرایط خاص 
و ویـژه ی توریسـتی و گردشـگری برخـوردار اسـت و در ایـام 
مختلف سـال مردم عزیز ما به این اسـتان مسـافرت می کنند. 
همچنيـن فریبرز مـرادی، مديـر كل جديد نيز  طي سـخناني 
برنامـه هـاي خود را جهت ادامـه  فعاليت ها و اهـداف راهداري 
و حمـل و نقـل جـاده اي  بیـان کرد. شـایان ذکر اسـت در اين 
مراسـم كه معـاون راههای فرعـی و روسـتایی و مدير كل دفتر 
روابـط عمومـی  سـازمان راهـداري و حمل و نقل جـاده اي  به 
همراه فرمانده پلیس راه اسـتان  و روسـای ستادی و شهرستانی 
اداره کل راهـداری و حمـل و نقـل جـاده ای اسـتان  نیز حضور 
داشـتند، معـاون وزیر و رئیس سـازمان راهـداری و حمل و نقل 
جـاده ای، بـا اهـدا ی لوح تقديـر از خدمات سـبحان اله علیپور 
در طـول مـدت سرپرسـتی اداره کل قدردانـی کـرد و حكـم 
انتصـاب فریبـرز مرادی، مدیـر کل جدید را بـه وي اباغ  نمود.

استان گلستان از نظر شاخص پوشش 
ارتباطی جزء ۳ استان برتر کشور است

وزارت  استانهای  هماهنگی  امور  کل  مدیر   - گرگان 
ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت : استان گلستان از نظر 

شاخص پوشش ارتباطی جزء 3 استان برتر کشور است 
.مهنـدس ترابیان کـه طی ارتباط تلفنی بـا برنامه گفتمان 
صـدا وسـیمای مرکز گلسـتان ضمن اعـام این مطلـب اظهار 
امیـدواری کرد بزودی جشـن پوشـش ۱۰۰ درصـدی اینترنت 
در اسـتان گلسـتان برگـزار خواهد شـد.وی تاکید کرد اسـتان 
گلسـتان اولین اسـتانی خواهد بـود که پوشـش ۱۰۰ درصدی 
اینترنـت در آن اتفاق خواهد افتاد که نشـان از عملکرد رضایت 
بخش حوزه ارتباطات و مخابرات در اسـتان گلسـتان میباشد .

معاون بندری و اقتصادی سازمان بنادر و دریانوردی:

عملکرد مناسب بنادر شکوفایی اقتصاد 
کشور را به همراه خواهد داشت

سازمان  اقتصادی  و  بندری  معاون  بهرامی:  بوشهر- 
بنادر و دریانوردی گفت: امروزه بنادر به عنوان دروازه 
های اصلی ورودی و خروجی کالا در هر کشور محسوب 
می  آنها  بالای  کارایی  و  مناسب  عملکرد  و  می شوند 
تواند در شکوفایی اقتصاد کشورها نقش بسیار تعیین 

کننده ای داشته باشد.
بنـدر بوشـهر  از  بازدیـد  فرهـاد کوهسـاری در جریـان 
نقـل  و  حمـل  شـبکه  بـه  بنـادر  دسترسـی  اظهارداشـت: 
ترکیبـی و ایجـاد زیرسـاخت هـای حمـل و نقل مناسـب در 
پسـکرانه هـا، نقـش بسـزایی در تسـهیل و تسـریع عملیـات 
بنـادر ایفـا مـی کنـد و در حقیقـت  عملکـرد مطلـوب بنادر 
در گـرو وجـود یـک زنجیـره لجسـتیکی متناسـب با تـوان و 
ظرفیـت تخلیـه و بارگیری اسـت. در این بازدید که سـیاوش 
ارجمنـدزاده مدیـرکل بنـادر و دریانـوردی اسـتان بوشـهر، 
معاونیـن و تعدادی از روسـای ادارات امـور بندری و اقتصادی 
اداره کل نیـز حضـور داشـتند ، کوهسـاری معـاون بندری و 
اقتصـادی سـازمان بنـادر و دریانـوردی با حضـور در محوطه 
هـای عملیاتـی ،کانـال دسترسـی بنـدر بوشـهر و همچنیـن 
پایانـه کانتینـری مجتمـع بنـدری نگیـن ،نیـروگاه بـرق، پـا 
یانـه صـادرات و ترانزیـت از نزدیـک  مـوارد را مورد بررسـی 
قـرار دادنـد. گفتنـی اسـت، در ادامـه جلسـاتی بـا مدیـران 
عامـل شـرکتهای توسـعه خدمات دریایـی و بندری سـینا و 
تعاونـی کاربران بوشـهر بمنظور تعیین و تکلیـف قراردادهای 

برگزارشـد. مربوطه 

اقدامات انجام شده در ناحیه 
کهگیلویه و بویراحمد برای عبور از 

تابستان پیش رو
اهواز – رحمان محمدی: مدیر امور بهره برداری ناحیه 
کهگیلویه و بویراحمد شرکت برق منطقه ای خوزستان، 
مهم ترین اقدامات انجام شده در این ناحیه برای عبور 

از پیک تابستان 99 را بیان کرد.
ناحیـه  بـرداری  بهـره  امـور  گفـت:  رضـازاده  مسـعود 
کهگیلویـه و بویراحمد دارای ۱۱ ایسـتگاه بـرق انتقال و فوق 
توزیع اسـت که در راسـتای بهبـود عملکرد آنها رفع اشـکال 
و اقدامـات لازم بـر روی آنهـا انجام شـده اسـت. وی افزود: از 
جملـه مهمتریـن اقدامـات انجـام شـده مـی تـوان بـه جمع 
آوری ترانـس موبیـل دو گنبـدان و انتقـال آن بـه ایسـتگاه 
هفت تپه، تعویض بوشـینگ های ترانسـفورماتورهای پسـت 
دهدشـت، اورهال و رفع اشـکال از بریکر پسـت های باشـت، 
سـاران و دوگنبـدان اشـاره کـرد. مدیـر امـور بهـره بـرداری 
ناحیـه کهگیلویـه و بویراحمـد طراحی، نصب و بهـره برداری 
از کلیـد هوایی خـط ۱۳۲ کیلو ولت دوگنبدان – یاسـوج در 
محـل پسـت برق باشـت، فعال کـردن واحد ریکلـوزر مربوط 
بـه هفـت فیـدر توزیـع در پسـت هـای دهدشـت – مختار و 
باشـت و خـط قائیمـه – ۴۰۰ یاسـوج را از دیگـر اقدامـات 

انجـام شـده در ایـن ناحیه معرفـی کرد.
 رضـازاده اضافـه کرد: نصب گوی هشـدار دهنـده، نصب 
شـیلد وایـر، نصب اسپیسـر و وزنه تعـادل مورد نیـاز بر روی 
خطـوط، انجام اقدامـات حفاظتی برای پایـداری و جلوگیری 
از حـوادث گسـترش یافتـه و انجـام برنامـه های PM سـال 
۹۸ بـه میـزان ۹۹ درصـد نیز در ناحیه انجام شـده تا شـبکه 
آمادگـی لازم بـرای عبـور از پیـک بـرق تابسـتان را داشـته 

باشد.

حضور اداره مخابرات شهرستان 
ساوه در رزمایش مبارزه با کرونا

ساوه  شهر  ضدعفونی  رزمایش  دوم  مرحله   - اراک 
توسط نیروهای شهرداری و جهادگران بسیجی برگزار 

شد .
منطقـه  مخابـرات  عمومـی  روابـط  اداره  گـزارش  بـه   
مرکـزی مرحلـه دوم رزمایـش بزرگ ضدعفونی شـهر سـاوه 
بـا حضور نیروهـای زحمتکش شـهرداری و جهادگران ناحیه 
مقاومت بسـیج شهرسـتان ساوه به مناسبت سـالروز تاسیس 
سـپاه پاسـداران انقاب اسـامی و در راسـتای پیشـگیری از 
انتقـال بیمـاری کرونـا برگـزار شـد. بـر اسـاس ایـن گزارش 
جمعی از همکاران بسـیجی اداره مخا برات شهرسـتان سـاوه  
در جهـت مبـارزه  بـا ویروس کرونا وپیشـگیری ازشـیوع این 
بیمـاری، همـراه بـا دیگـر دسـتگاه هـای اجرایـی دردومیـن 
مرحلـه رزمایـش مبـارزه بـا کرونـا در شـهر سـاوه حضـور 

. یافتند 

اخبار ایراناخبار ایران جلسه رسمی شورای اسلامی شهر با شهردار جدید هشتگرد
ساوجبلاغ - محمدرنجبرکهن: اولین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر با مهندس یگانه شهردار منتخب هشتگرد در 
زمینه بررسی موانع ، مشکلات ، راهکارها و برنامه ریزی های 

آتی مدیریت شهری برگزار شد .
علی جوادی رئیس شورای اسامی هشتگرد با اشاره به رویکرد 
اعضای این شورا در خدمات رسانی بهینه به شهروندان ، خواستار 
برنامه ریزی برای ارتقاء سطح خدمات و تاش برای عمران و آبادانی 
شد . جوادی گفت : بی شک تجربه و توان شهردار منتخب و نیز 
همراهی پرسنل می تواند زمینه ساز شکوفایی عمرانی شده و در 
ماههای آتی شاهد رشد و بالندگی شهر و رضایتمندی شهروندان 
عزیز باشیم  وی با اشاره به لزوم ساماندهی وانت بارهای مستقر 
در مبادی ورودی و خروجی شهر افزود : تاشهای مدیریت شهری 
هشتگرد در راستای احداث بازارچه و ساماندهی دستفروشان در 
سال گذشته موجب گردیده تا عاوه بر اشتغالزایی و نیز ایجاد فضای 
مناسبی برای کسب و کار ، ازدحام پیاده روهای شهر کاهش و این 
طرح منافع بسیاری برای کسبه و شهروندان داشته است و نیاز 
است تاشهای مستمری برای جلوگیری از سد معابر و ممانعت از 
حضور وانت بارها در شهر صورت گیرد . رئیس شورای اسامی شهر 
هشتگرد افزود : تکمیل پروژه های نیمه تمام و استفاده بهینه از توان 
پرسنل ، خواسته پارلمان شهری است و انتظار می رود با پیگیری و 
تعامل ضمن اجرای پروژه های عمرانی جدید ، طرح های جاری نیز 

پیگیری و تکمیل گردد  منجمله درخواست شورا این است تا بررسی 
کارشناسانه جهت بازگشایی  کوچه شهید میرغفاری حد فاصل 
بلوار امام)ره( تا خیابان ۱۶ متری جدیدالاحداث کمربندی جنوبی 
صورت پذیرفته و بخشی از ترافیک بلوار اصلی شهر به این مسیر 
هدایت گردد پس از سخنان رییس شورای اسامی شهرهشتگرد،  
مهندس داریوش یگانه شهردار منتخب  هشتگرد نیز با اشاره به 

تمهیدات در نظر گرفته شده جهت تکریم ارباب رجوع ، گزارشی 
از کارهای انجام گرفته طی هفته جاری ارائه کرد و افزود : بررسی 
وضعیت پروژه های عمرانی ، تهیه گزارشات کاری واحدهای مختلف 
و برنامه ریزی برای ایام تعطیات پیش رو از جمله کارهای انجام 
شده بوده است .  مهندس  یگانه گفت:  با توجه به فرا رسیدن روز 
قدس و  ایام تعطیات عید سعید فطر و  احتمال افزایش سفرهای 

بین شهری لازم دانستیم تا ضمن اعام آماده باش به واحدهای 
خدماتی با در نظر گرفتن توصیه های بهداشتی ، نسبت به آماده 
سازی مبادی ورودی و خروجی شهر و برنامه ریزی جهت نظافت ، 
رفت و ذوب و جمع آوری مرتب زباله و  آماده سازی ماشین آلات 
اقدام نمائیم . وی از هموطنان عزیز درخواست نمود تا توصیه های 
بهداشتی را در خصوص پیشگیری از شیوع کرونا جدی گرفته و 
همچنان با  در خانه ماندن از گسترش و شیوع بیماری جلوگیری 
کنند . شهردار هشتگرد در ادامه به تدوین برنامه هایی برای تمامی 
واحدهای شهرداری اشاره کرد که می بایست در کوتاه مدت و میان 
مدت رسیدگی و ضمن هماهنگی روزانه در زمان تعیین شده به 
نتیجه مطلوبی برسد . این برنامه ها در زمینه های مختلف تکریم 
ارباب رجوع ، ادامه پروژه های عمرانی ، برگزاری جلسات کارشناسی 
، زیباسازی شهر ، تحقق بودجه مصوب ،  کاهش هزینه ها ، تقویت 
ناوگان حمل و نقل عمومی ، ساماندهی اماک و اموال شهرداری و 
... بوده است. وی با تقدیر از حمایت رئیس و اعضای شورای اسامی 
شهر ، روزهای پرکاری را در هفته های آتی برای مجموعه شهرداری 
پیش بینی کرد و برگزاری جلسات و فعال سازی کمیسیون های 
مختلف را موجب بهره گیری بیشتر از نظرات اعضای شورا و نهایتاً 
ارائه خدمات مطلوبتر به شهروندان دانست . برنامه ریزی جهت بازدید 
از پروژه های متعدد حوزه شهری پایان بخش این نشست مشترک 

بوده است .

اصفهان،  استان  گاز  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به  مرادیان:   – اصفهان 
از یک میلیون و870  این شرکت اعلام کرد: در حال حاضر بیش  مدیرعامل 

هزار مشترک گاز در سطح استان داریم که از این میزان بالغ بر 48هزار و 142 
مشترک در طی سال 98 جذب شده اند.

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، گفت: تا کنون ۱۰۹ شهر و یک هزار و۶۰ 
از 5۸۲ کیلومتر  از اجرای بیش  اند. وی،  از نعمت گاز طبیعی بهره مند شده  روستا 
شبکه گذاری طی سال گذشته خبر داد و افزود: با اجرای این حجم شبکه در بخش 
خانگی، صنعتی و عمومی در حال حاضر بیش از۲۶ هزار و 5۲۶ کیلومتر شبکه گاز در 
سطح استان اصفهان اجرایی شده است. مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، با بیان 
اینکه یکی از سیاست های مهم این شرکت بهره مندی تمامی صنایع سطح استان از 

گاز طبیعی در راستای کمک به سطح اشتغال و تولید استان و همچنین کاهش میزان 
آلودگی محیط زیست می باشد گفت: بالغ بر 5۹ شهرک صنعتی و ۸ هزار و ۶۰۰ واحد 
صنعتی در استان از نعمت گاز برخوردارند. مهندس علوی، همچنین از اجرای حدود 
یک میلیون و ۱۰۰ هزار انشعاب، ۲ هزار و 5۶۴ ایستگاه تقلیل فشار و۳۹۱ ایستگاه 
حفاظت از زنگ، ۱5۶ جایگاه CNG، یک هزار و۱۱۱ کیلومتر خط انتقال، را از دیگر 
خدمات گازرسانی در سطح استان برشمرد و افزود: در حال حاضر ۹۹.5 درصد استان 
شامل ۹۹.۰۸ درصد جمعیت روستایی و ۹۹.7۸ درصد جمعیت شهری استان از نعمت 

گاز طبیعی برخوردارند.

توزیع  شرکت  هماهنگی  و  همکاری  نشست   - کرمانشاه 
نیروی برق استان کرمانشاه و شهرداری کرمانشاه باهدف 
تعامل فرهنگ سازی عمومی مدیريت مصرف برق و ايجاد 
همکاري هاي بيشتر براي کاهش مصرف در ساعات پيک 

مصرف برق در تابستان برگزار شد. 
بـه گـزارش روابط عمومی شـرکت توزیـع نیروی برق اسـتان 
کرمانشـاه، همچنان که در برگزاری جلسـات مشترک و هم افزایی 
در بحـث هماهنگـی بـرای شـاخه زنـی درختـان معابـر و خیابان 
هـای شـهر کرمانشـاه عـاوه بـر حفـظ و نگهـداری درختـان در 
بخـش کاهش تلفـات و ميزان خاموشـي هاي بـرق باعث خدمات 
دهـي بهتـر به مـردم گرديـد، باتوجـه به لـزوم همکاري دسـتگاه 

هـاي مختلـف، خصوصـا دسـتگاه هـاي خدمـات رسـان در بحث 
مديريـت مصـرف بـرق و نقـش مهم شـهرداري ها در ايـن زمينه، 
نشسـت يـک روزه شـرکت توزيع نيروي برق اسـتان کرمانشـاه با 
حضـور مهندس اميدعلـي مرآتي مديرعامـل، معاونيـن و مديران 
اين شـرکت و نمايندگان شـهرداري مركزي و مناطق هشـت گانه 

شـهرداري هاي كرمانشـاه برگزار شـد.
مهنـدس مرآتی مدیر عامل شـرکت توزیع نیروی برق اسـتان 
کرمانشـاه : با بیان اینکه همکاری دوسـویه، عاوه برخدمات دهي 
بهتـر بـه مردم باعث سـرعت بخشـيدن بـه کارها و جلوگيـري از 
اتـاف وقـت و انـرژي در خـود دسـتگاه ها نيـز مي گـردد، گفـت: 
صرفـه جويـي صحيـح و اسـتفاده درسـت از انـرژي هـا خصوصـا 

انـرژي گرانبهـاي بـرق نيازمنـد فرهنـگ سـازي و اطاع رسـاني 
مناسـب اسـت کـه در نشسـت مزبـور توافـق گرديـد شـهرداري 
کرمانشـاه بـراي اطاع رسـاني پيام هاي مديريت مصـرف به مردم 
نسـبت بـه در اختيـار قـراردادن مکان هـاي تبليغاتي خـود، براي 
آگاهي دادن به شـهروندان در زمينه مصرف بهينه برق با شـرکت 

توزيـع نيروي برق اسـتان كرمانشـاه مسـاعدت نمايد.
وی درخصـوص همـکاری دو دسـتگاه نسـبت بـه بررسـی و 
تنظیـم روشـنایی پـارک هـا و میادیـن و همچنیـن روشـن بودن 
بعضـي از چـراغ ها در روز تاکيد کرد و افزود: رفع معايب روشـنايي 

پـارک هـا و مياديـن در سـاعات )کـم بـاري( صبح انجـام گيرد.
رئیـس هیئـت مدیره شـرکت توزیع برق اسـتان کرمانشـاه از 

موافقـت شـهرداری جهـت اسـتفاده از چاه های آب متعلـق به این 
دسـتگاه در سـاعت کـم بـاری بـرق، خبـر داد و گفت: شـهرداری 
هـاي مناطق ۸ گانه متعهد شـدند، درسـاعات اوج مصـرف برق در 
تابسـتان که از سـاعت ۱۳:۰۰ الي ۱7:۰۰ مي باشـد، از پمپاژهاي 
آب جهـت آبيـاري فضـاي سـبز اسـتفاده ننماينـد و نسـبت بـه 
اسـتفاده از آبنماهـا و فـواره ها در اين سـاعات جلوگيـري نمايند.

بندرعباس- کیوان حسین پور: رئیس سیما، منظر 
و فضای سبز شهری شهرداری بندرعباس از تولید 
بیش از 87 هزار اصله نهال در نهالستان این سازمان 

خبر داد.
بـه گزارش مدیریـت ارتباطـات و امور بین الملل شـهرداری 
بندرعبـاس، مصطفـی خـادم بـا اعـام ایـن خبـر اظهـار کـرد: 
بـا توجـه بـه رشـد شهرنشـینی و لـزوم توسـعه بیشـتر فضـای 
سـبز در سـطح شـهر، تهیـه نهـال، گل وگیـاه یکـی از نیازهای 
اساسـی در جهـت تحقـق ایـن اهـداف اسـت. وی افـزود: بـا 
توجـه بـه ظرفیت هـای موجـود نهالسـتان ایـن سـازمان، حفظ 

سـرمایه داخلـی، کاهـش خریـد و صرفه جویـی در هزینه هـا از 
طریـق پـرورش انـواع گل، گیـاه، نهـال و تولیـدات مختلـف در 
ایـن مجموعـه انجـام می شـود. خـادم بـا بیـان اینکـه ایـن امر 
موجـب صرفه جویـی قابل توجهـی در هزینه هـای ایـن سـازمان 
شـده اسـت، ادامـه داد: در حـال حاضـر تولیـد انـواع درخـت، 
درختچـه پوششـی، گل فصلی، گیاهان بومـی و محلی، گیاهان 
آپارتمانـی و غیـره در نهالسـتان انجام می شـود. رئیس سـازمان 
سـیما، منظر و فضای سـبز شـهری شـهرداری بندرعباس ادمه 
تولیـد شـده در بخـش درختچـه شـامل گل  داد: گونه هـای 
کاغـذی، کاسـیا، پانسـانیا، سـزبانیا، جاتروفـا، تی وتیـا، تابه بویا 

و غیـره بـوده و همچنیـن در بخش پـرورش گونه هـای درختی 
و سـایه دار نیـز گونه هایـی ماننـد فیکـوس جنگلـی، بنجامیـن، 
گاروم زنگـی، تـوت، لـور، انجیـر معابـد، یـاس درختـی، کنـار 
و غیـره تولیـد شـده اسـت. ایـن مقـام مسـئول همچنیـن بـا 
بیـان اینکـه در بخـش گیاهـان پوششـی نیـز آلترناترا، سـدوم، 
کامپالیـا، پنـدال و غیـره تولیـد و کاشـته شـده اسـت، بیـان 
کـرد: در ایـن مجموعـه عـاوه بـر تولیـد انـواع نهال غیـر مثمر 
و مثمـر، گل هـای دائمـی و فصلـی مقاوم بـه کم آبی و سـازگار 
بـا شـرایط اقلیمـی شـهر بندرعبـاس انجـام می شـود.خادم در 
پایـان بـا تاکیـد بـر اینکـه یکـی از مولفه هـای رشـد و توسـعه 

یافتگی شـهرها، میزان فضای سـبز شـهری اسـت، اظهـار کرد: 
بـا توجه بـه افزایش آلودگی های زیسـت محیطی در سـال های 
اخیر، باید به مقوله توسـعه فضای سـبز توجه بیشـتری داشـته 

باشیم.

در راستای فرهنگ سازی مصرف بهینه برق و ایجاد همکاری های هرچه بیشتر صورت گرفت: 

تعامل دوسویه شرکت توزیع نيروي برق استان کرمانشاه با شهرداري

رئیس سیما، منظر و فضای سبز شهری بندرعباس: 

توليد بيش از ۸۷ هزار اصله نهال در نهالستان بندرعباس

 در سال 9۸بيش از 4۸ هزار اشتراک جدید، 
به تعداد مشترکين گاز طبيعی استان اصفهان افزوده شد

تبریز- لیلا پاشایی: استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر اهتمام جدی مدیریت 
ارشد استان برای احیای کامل دریاچه ارومیه، گفت: تحقق این امر بدون همراهی 
و مشارکت مردم امکان پذیر نیست و بر این اساس باید از ظرفیت سازمان های 

مردم نهاد و بخش خصوصی در این زمینه استفاده شود.
دکتـر محمدرضـا پورمحمدی در جلسـه شـورای فرهنگـی اجتماعی احیـای دریاچه 
ارومیـه، بـا قدردانـی از تـاش دسـتگاه های مسـئول بـرای تثبیـت وضعیت و احیـای این 
دریاچـه، اظهـار داشـت: در ابتـدای دولـت یازدهم یکـی از نگرانی های جدی مردم اسـتان، 

تهدیـد خشـک شـدن دریاچـه ارومیه بود و با دسـتور رئیس جمهور در نخسـتین جلسـه 
هیـأت دولـت، اهتمـام جدی بـرای احیای ایـن دریاچه شـکل گرفت. پورمحمـدی با بیان 
اینکـه خشـکی دریاچـه ارومیـه، تهدیـدی جـدی برای مـردم و زیسـت بوم منطقه اسـت، 
افـزود: میـزان بارندگی هـا در سـال ۹۱ نیز همانند سـال ۹۸ بـود، امـا در آن مقطع دریاچه 
ارومیـه روزبـه روز به سـمت خشـک شـدن پیش می رفـت. وی خاطرنشـان کـرد: در کنار 
بارندگی های مناسـب سـال گذشـته، دولت نیز اقدامات ارزشـمندی برای تثبیت وضعیت 
دریاچـه انجـام داده کـه انتظـار مـی رود با تخصیـص کامل اعتبـارات و تسـریع در تکمیل 
پروژه های در دسـت اجرا، شـاهد احیای کامل این زیسـت بوم طبیعی باشـیم. پورمحمدی 
اظهار داشـت: امسـال به رغم کاهش بارندگی ها در مقایسـه با سال آبی گذشته و همچنین 
افزایـش دمـای هـوا، وضعیـت دریاچـه ارومیه مسـاعد اسـت که البتـه باید به ایـن میزان 
بسـنده نکـرده و تاش هـای خـود را بـرای احیـای کامـل نگیـن آذربایجان بـه کار گیریم. 
وی در بخـش دیگـری از سـخنان خـود بـا بیان اینکـه در کنار توجـه به اقدامـات عمرانی 
و کالبـدی، نبایـد از برنامه هـای عملیاتـی در زمینه فرهنگـی و اجتماعی غافل شـد، افزود: 

بـدون توجـه بـه مشـارکت مـردم، اجـرای بسـیاری از تصمیمـات با مشـکل مواجه شـده 
و در بعضـی مـوارد نیـز قابـل اجرا نیسـت. اسـتاندار آذربایجان شـرقی خواسـتار تخصیص 
کامـل و به موقـع اعتبـارات سـتاد احیـای دریاچـه ارومیـه شـد و گفت: به رغم مشـکاتی 
همچـون شـیوع بیمـاری کرونا و کمبـود منابع دولتـی، هیچ یـک از پروژه هـای مربوط به 
احیـای دریاچـه ارومیـه تعطیل نشـده و از این پس نیز بـا قدرت ادامه می یابـد. مدیرعامل 
شـرکت آب منطقـه ای، رئیس سـازمان جهاد کشـاورزی، نماینـده سـازمان های مردم نهاد 
اسـتان و تعـدادی از اعضـای شـورای فرهنگی اجتماعی احیـای دریاچه ارومیه نیـز در این 
جلسـه ضمـن ارائـه گزارشـی از اقدامـات انجام یافتـه در راسـتای احیـای دریاچـه ارومیه، 
دیدگاه هـای خـود را درخصـوص مسـائل مختلف این حـوزه بیان کردنـد.  آخرین وضعیت 
اجـرای طرح هـای در دسـت اجرای احیای دریاچه ارومیه شـامل مسیرگشـایی رودخانه ها، 
انتقـال آب تصفیه خانه هـای فاضـاب، رهاسـازی حقابـه دریاچـه از رودخانه هـا و سـدها، 
اصـاح الگوی کشـت در پیرامون دریاچه و روند پیشـرفت فیزیکی مـدول دوم تصفیه خانه 

فاضـاب تبریـز از مهم تریـن موضوعـات مطرح شـده در این جلسـه بود.

استاندار آذربایجان شرقی تأکید کرد:

استفاده از ظرفيت سازمان های مردم نهاد برای احيای دریاچه اروميه 

۱۴


